
Hang de Vlaamse Leeuw uit 
We zijn niet enkel fi ere Nieuwerkerkenaren, maar ook fi ere Limburgers 
en fi ere Vlamingen. Dat willen we graag laten zien. Hang daarom op 11 
juli, op de Vlaamse feestdag, de Vlaamse Leeuw uit. De N-VA-bestuurs-
leden gaan op die dag op pad door onze gemeente en geven aan alle 
fi ere Vlamingen een kleine attentie. Heb je nog geen Vlaamse leeuw, 
maar wil je hem op de Vlaamse feestdag wel uithangen? Laat het ons 
dan weten via nieuwerkerken@n-va.be en we helpen je verder.

N-VA Nieuwerkerken 
vraagt fraudeonderzoek 
naar buitenlandse 
bezittingen 
Op de gemeenteraad van 20 mei diende N-VA 
Nieuwerkerken een voorstel in om onderzoek te 
doen naar buitenlandse eigendommen van sociale 
huurders. De Vlaamse Regering maakt via een 
raamovereenkomst dit soort onderzoek mogelijk. 
“Sociale huurwoningen moeten voorbehouden zijn 
voor wie er e� ectief recht op hee� . Misbruik mogen 
we niet tolereren”, aldus de N-VA.

N-VA-gemeenteraadslid Marie-Rose Schops: “Wie een 
sociale woning huurt, mag niet tegelijkertijd een eigen 
woning bezitten. De controle op binnenlands onroerend 
bezit kan door de sociale verhuurder eenvoudig gecontro-
leerd worden, maar voor buitenlandse eigendommen is dat 
niet zo makkelijk.” 

Private onderzoeksbureaus
Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele heeft 
daarom een raamovereenkomst met enkele private on-
derzoeksbureaus afgesloten die gespecialiseerd zijn in het 

onderzoek naar onroerende goederen in het buitenland. 
Wie een sociale woning verhuurt zal, zonder administra-
tieve rompslomp, hierop beroep kunnen doen. Om ook 
de financiële dr empels maximaal weg te nemen, voorziet 
minister Diependaele een subsidie voor sociale verhuurders 
die beroep doen op het raamcontract. 

Voorstel goedgekeurd
Op de zitting van 20 mei ging de volledige gemeente-
raad akkoord met het N-VA-voorstel. Gemeenteraadslid 
Marie-Rose Schops reageert tevreden: “Niemand kan 
aanvaarden dat iemand die (meerdere) huizen of percelen 
bezit, aanspraak kan maken op een sociale woning. Wie al 
een woning bezit, verliest daardoor zijn recht op een sociale 
woning. Deze vorm van fraude moet dan ook maximaal 
worden aangepakt, zowel in binnen- als in buitenland.”
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Stop de betonhonger
Wat typeert onze gemeente? Als je dat aan de inwoners van 
onze vier deelgemeenten vraagt, dan hoor je de typische zaken 
waarvan we allemaal houden: de kleinschaligheid, de nabij-
heid, de rust, de mensen, de mooie boomgaarden, de mooie 
wandelpaden en uiteraard het door ons zo geliefde ‘groen’. 
Onze slogan is niet voor niets ‘Natuurlijk Nieuwerkerken’. Die 
groene identiteit waarop we zo � er zijn, staat echter ernstig 
onder druk.

De appartementsblokken schieten in ons centrum al verschil-
lende jaren na elkaar als paddenstoelen uit de grond, met een 
kakafonie aan verschillende stijlen en kleuren. Toegegeven, alle 
verandering is moeilijk en over smaken kan je moeilijk discus-
siëren, maar je kan onmogelijk nog stellen dat het huidige cen-
trum het karakter van de groene wijken en de buitengebieden 
van onze gemeente nog symboliseert, het mooie speeltuintje en 
het potentieel van de site rond de sporthal ten spijt.

Grijs en grauw gemeenteplein
Heel wat inwoners geven ons aan dat ze hun gemeente niet meer 
herkennen als ze door de Kerkstraat rijden. N-VA Nieuwerker-
ken kan hen geen ongelijk geven. Het gemeentebestuur zit met 
betonhonger en het is onduidelijk wanneer deze eindelijk gestild 
zal zijn. Na de aanleg van het grijze en grauwe gemeenteplein 
dachten we met z’n allen dat het wel welletjes geweest was. Niet 
dus, de aanleg van het plein betekende net het startschot voor 
een complete betonnering van ons centrum in alle richtingen. 
‘De korte pijn’, moet het gemeentebestuur gedacht hebben.

Steeds meer beton voor de deur
Bijzonder ironisch aan dit verhaal is dat projectontwikkelaars 
en makelaars aan hun potentiële klanten een oase van groen 
beloven in het landelijke Nieuwerkerken terwijl de huidige 
bewoners van onze gemeente net het tegenovergestelde krijgen: 
steeds meer beton voor hun deur. De mooie plaatjes en tekenin-
gen van ontwikkelaars waarin appartementen omringd worden 
met het talrijke groen, komen nauwelijks overeen met de huidige 
realiteit. Dat is een bijzonder spijtige zaak voor iedereen die onze 
gemeente lief is.

Daarom, beste gemeentebestuur: wanneer is het voor jullie 
genoeg? Hoeveel beton en extra inwoners kan onze gemeente en 
al haar faciliteiten (onderwijs, kinderopvang, enzovoort) volgens 
jullie nog aan? Wat zullen jullie doen om het natuurlijke karak-
ter van onze gemeente te bewaren? 

Op 9 mei kregen alle N-VA-dames een bloemetje en een kleine attentie ter ere van Moederdag. Op deze manier willen we hen een 
bedanken voor hun onvoorwaardelijke steun en voor het werk dat zij verrichten voor onze lokale N-VA-afdeling. Bedankt toppers!

N-VA-dames in de bloemetjes gezet

nieuwerkerken@n-va.be
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Minister Weyts investeert in Vrije Basisschool 
‘t Nieverke 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert 664.729,24 euro in Vrije Basisschool ’t Nieverke in 
Nieuwerkerken. “Wij bouwen verder aan een betere onderwijskwaliteit voor onze leerlingen”, zegt Weyts. “Die 
onderwijskwaliteit krikken we mee op door te investeren in onze scholenbouw. De nieuwbouwprojecten in deze 
investeringsgolf geven plaats aan ruim 6.000 leerlingen.” “Ook N-VA-gemeenteraadslid Marie-Rose Schops reageert 
bijzonder tevreden: “De investeringen van de minister in ‘t Nieverke zijn bijzonder welgekomen, nu dat er heel wat 
wooneenheden en jonge gezinnen bijkomen in onze gemeente.”

Onderwijsminister Weyts trekt deze regeerperiode in totaal 
een half miljard euro extra uit voor schoolinfrastructuur. 
Deze financiële steun kunnen schoolbesturen uit het gesub-
sidieerd onderwijs (gemeentelijk, stedelijk, provinciaal en 
vrij onderwijs) krijgen voor bouw- of verbouwingswerken. 
In totaal investeert Weyts 3 miljard euro in scholenbouw-
projecten. Deze investeringsgolf komt ook Nieuwerkerken 
ten goede.

Ben Weyts investeert zo via het Agentschap voor Infra-
structuur in het Onderwijs (AGION) 664.279,24 euro in 
Vrije Basisschool ‘t Nieverke in Nieuwerkerken. Concreet 
gaat het om verbouwingen van een ongebruikte zolder-
ruimte tot polyvalente ruimte, een uitbreiding met twee leslokalen, bergruimte, studentensanitair, personeelssanitair en 
circulatieruimte, inclusief bijhorende technieken, elektriciteit en brandveiligheidsinrichting. 

Investeringen waren broodnodig
N-VA-gemeenteraadslid Marie-Rose Schops reageert bijzonder tevreden: “Door de grote toename aan appartementen in onze 
gemeente zijn bijkomende investeringen in onderwijs broodnodig. We moeten er immers voor zorgen dat onze directie en leer-
krachten in een kwalitatieve omgeving kunnen werken en dat onze kinderen in voldoende grote klasjes les kunnen volgen.”

“We blijven inzetten op de vernieuwing en de modernisering van het onderwijspatrimonium in Vlaanderen en Brussel”, zegt 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts. “Deze investeringen zijn van groot belang voor de vele leerlingen, leerkrachten 
en personeelsleden die dagelijks aan de kwaliteit van ons onderwijs werken.”

Onveilige verkeerssituatie aan Vica 
Zeker na de koude en regenachtige lente is het bij goed weer bijzonder druk aan het kruispunt van de Diestersteenweg en de 
Kerkstraat. Daar ligt namelijk het ijssalon Vica. De gezellige drukte creëert vaak gevaarlijke verkeerssituaties. De N-VA vraagt 
om maatregelen. 

Op de piekmomenten zijn er veel fietsers, geparkeerde auto’s en overste-
kende klanten. N-VA Nieuwerkerken is dan ook ongerust over de situatie, 
zeker als je weet dat indraaiende auto’s, komende van de Diestersteenweg, 
aan dezelfde snelheid hun bocht kunnen nemen richting de Kerkstraat. 

We hopen dan ook dat alle weggebruikers hun gezond verstand gebruiken, 
maar helemaal kan je daar niet op rekenen. N-VA Nieuwerkerken vraagt 
daarom aan de burgemeester om samen met de politiediensten en het 
Agentschap Wegen en Verkeer de mogelijkheden te bekijken om de gevaar-
lijke verkeerssituatie op drukke momenten te evalueren en te zoeken naar 
maatregelen die het risico op ongevallen kunnen beperken.

Aan alle klanten van Vica: geniet van een lekker ijsje, maar neem ook je 
afval terug mee.

www.n-va.be/nieuwerkerken
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Vlaamse Regering voert strijd 
tegen sociale fraude op
Sociale woningen moeten terechtkomen bij de Vlamingen die 
ze ook echt nodig hebben. Dat is een zaak van rechtvaardig-
heid. Huurders van sociale woningen mogen dus geen ander 
huis bezitten. Ook niet in het buitenland.

Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele trekt vijf miljoen euro uit 
om sociale huisvestingsmaatschappijen ertoe aan te zetten om meer onder-
zoek te voeren naar sociale huurders die vastgoed bezitten in het buitenland. 
“Die vijf miljoen verdient zichzelf terug, want wie betrapt wordt, moet terug-
betalen wat hij onterecht kreeg”, zegt Diependaele.

Controle in het buitenland
Elke sociale huisvestingsmaatschappij in Vlaanderen kan daarvoor een beroep 
doen op een aantal privéonderzoeksbureaus. Die controleren in het buiten-
land of iemand al dan niet een woning in eigendom heeft. “De rechtspraak 
bevestigt ook dat het kan”, zegt Diependaele. “En nadien gebeurt er telkens 
een gerechtelijke toets.”

Als het van de N-VA afhangt, blijven 
de jongste kerncentrales open
Voor de N-VA draait ons energiebeleid rond zekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid. Maar dat komt in het gedrang 
doordat de paars-groene federale regering koppig vasthoudt 
aan de sluiting van alle kerncentrales.

Een kernuitstap zorgt voor onzekerheid. Met zon en wind alleen komen we 
er niet. En de nieuwe gascentrales waarvoor paars-groen pleit, die staan er 
nog lang niet.

Wie zal dat betalen? Het is 134 miljoen euro per jaar goedkoper om de 
twee jongste kerncentrales langer open te houden. Daarbovenop komt de 
subsidiekost van minstens vijf miljard euro voor de gascentrales voor de 
volgende jaren. 

Ook de duurzaamheid komt in het gedrang. Kernenergie is CO2-neutraal. 
Maar gascentrales zijn even vervuilend als 500.000 extra wagens op de baan. 

“Een sociale woning moet 
terechtkomen bij wie ze echt 
nodig heeft. Dat is een zaak 
van rechtvaardigheid.”
Matthias Diependaele
Vlaams minister van Wonen
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De kernuitstap schiet tekort 
op het vlak van zekerheid, 
betaalbaarheid en duurzaamheid.
Het is niet verwonderlijk dat 
steeds meer energie-experts
aan de alarmbel trekken.”

“

Bert Wollants
Kamerlid
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